
Zápis 

z 12. zasedání Finančního výboru Zastupitelstva města Nového Města na Moravě

konaného dne 17.6.2025

________________________________________________________________________________

Přítomni: MUDr. Václav Peňáz, Ing. Lukáš Německý, Martin Junek,  Ing. Vladimíra Ondráčková 
(avizovaná omluva z části jednání - odchod v 17.00 hod.), Pavel Kulka     

Omluveni: Ph.D. Vojtěch Hrouda, Tereza Orosová                                                                        

Hosté:  Ing. Martina Slámová, vedoucí finančního odboru MěÚ, Bc. Jaroslav Lempera, 
místostarosta města 

k bodu 1) 

Dnešní jednání finančního výboru zahájil a řídil předseda finančního výboru MUDr. Václav Peňáz.

Seznámil členy finančního výboru s navrženým programem dnešního jednání.  Žádné návrhy na
doplnění programu vzneseny nebyly.

Předložený program byl všemi členy finančního výboru odsouhlasen.

Program:

1. Zahájení zasedání

2. Hospodaření společností K Club a PeruTě

3. Závěrečný účet hospodaření města Nového Města na Moravě a účetní závěrka města za rok 2024

4. Rozpočtové opatření na rok 2025 – ZM

5. Návrh investic a velkých oprav na rok 2026

6. Informace o fotovoltaickém systému města

7. Vyhodnocení dotazníkového šetření u příspěvkových organizací města a společností založených

    městem (pan Martin Junek)

8. Návrhy výboru/členů výboru

Hlasování: PRO: 5, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 - schváleno                                                            

k bodu 2) 

Členové finančního výboru obdrželi,  na základě svého vyžádání z posledního jednání, zprávu o
finančním hospodaření společnosti K Club a PeruTě za rok 2024 a I.pol. 2025.

Jednání se zúčastnila ředitelka p.o. Kulturní dům NMNM Mgr. Veronika Teplá a jednatelka 
společnosti PeruTě s.r.o. Bc. Barbora Kunstmüllerová. 

Finanční výbor bere předložené informace na vědomí.
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k bodu 3) 

Ing. Martina Slámová, vedoucí finančního odboru MěÚ, předložila členům finančního výboru k 
projednání a odsouhlasení návrh závěrečného účtu hospodaření města za rok 2024, a to v souladu s 
platným zákonem o obcích a zákonem o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů. 

Součástí jsou i výsledky hospodaření příspěvkových organizací města a dále hospodářské výsledky
obchodních společností města – TS služby s.r.o., Novoměstské služby s.r.o., PeruTě s.r.o. 

Členové  finančního  výboru  rovněž  obdrželi  zprávu  odboru  kontroly  Krajského  úřadu  Kraje
Vysočina o výsledku přezkoumání hospodaření města za loňský rok. Dále jsou obsahem materiálů i
podklady pro schválení účetní závěrky města.

Hospodaření  roku  2024  skončilo  v  přebytku  ve  výši  42.165.2  tis.  Kč,  a  to  zejména  z důvodu
vyššího plnění daňových a nedaňových příjmů a úspor v provozní část rozpočtu, kdy bylo ušetřeno
celkem 23.793,84 tis.  Kč. Plně vyčerpány nebyly ani investiční výdaje,  ale některé z akcí byly
převedeny do roku 2025.

Na vznesené dotazy odpovídala vedoucí finančního odboru Ing. Martina Slámová a místostarosta 
města Bc. Jaroslav Lempera.

Finanční  výbor  uvedenou  problematiku  projednal  a  doporučuje  zastupitelstvu  města  k
odsouhlasení 
-  závěrečný účet hospodaření města Nového Města na Moravě za rok 2024, včetně Zprávy o
výsledku přezkoumání hospodaření města za rok 2024 s výhradami včetně opatření k nápravě
chyb a nedostatků
- účetní závěrku města Nového Města na Moravě za rok 2024 bez připomínek. 

Hlasování: PRO: 5, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0  – schválen

k bodu 4)    

Ing.  Martina  Slámová,  vedoucí  finančního  odboru  MěÚ,  seznámila  členy  finančního  výboru  s
návrhem  rozpočtového  opatření,  které  je  předkládáno  z  důvodu  potřeby  upravit  příjmovou  a
výdajovou část rozpočtu u daňových a kapitálových příjmů (navýšení daně z příjmů právních osob
za obce a zároveň výdajů, neboť poplatníkem je město a navýšení o finanční prostředky na stavbu
vodovodu a kanalizace v lokalitě Nad Městem, neboť realizace bude v plné výši kryta finančním
darem od soukromého investora). 

Finanční výbor uvedenou problematiku projednal a doporučuje zastupitelstvu města předložené
rozpočtové opatření k odsouhlasení.  
Hlasování: PRO: 4, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0  – schváleno 

k bodu 5) 

Členové  finančního  výboru  obdrželi  k  projednání  návrh  objemu  investic  a  velkých  oprav  pro
realizaci v roce 2026, které jsou členěny na akce, které jsou předloženy ke schválení do rozpočtu na
rok  2026  a  akce,  které  budou  do  rozpočtu  zapojeny  aktuálně  až  v  případě  získání  dotace.
Rozhodnutí  o  investicích  a  velkých  opravách  je  každoročně  předkládáno  v  červnu,  za  účelem
zejména možnosti přípravy a zahájení veřejných zakázek. 
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Finanční  výbor  uvedenou  problematiku  projednal  a  doporučuje  zastupitelstvu  města  k
odsouhlasení zařadit do rozpočtu města na rok 2026 předložený seznam investic a velkých oprav
uvedené  v  části  A,  investice  a  velké  opravy  uvedené  v  části  B  budou  zařazeny  do  rozpočtu
zařazeny v případě získání dotace. 

Hlasování: PRO: 4, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0  – schváleno 

Pokud budou investice a velké opravy schváleny v předložené podobě, bude třeba jejich krytí 
částečně zajistit přijetím investičního úvěru. Finanční odbor připravuje podklady pro výzvu 
k podání nabídek na úvěr a je předpoklad, že přijetí úvěru by bylo schvalováno na prosincovém 
zastupitelstvu města. 

                

k bodu 6) 

Členové finančního výboru obdrželi informace k dosavadnímu provozu fotovoltaiky na budovách
města – Městských lázní, II. ZŠ na ul. Leandra Čecha a Novoměstských sociálních služeb.

Na vznesené dotazy odpovídal místostarosta města Bc. Jaroslav Lempera. 

Finanční výbor bere předložené informace na vědomí.

k bodu 7) 

Pan Martin Junek, člen finančního výboru, předložil zprávu o vyhodnocení dotazníkového šetření u 
příspěvkových organizací města a společností založených městem.

Finanční výbor během své činnosti zjistil absenci rámce, na základě kterého Město NMNM 
poskytuje služby příspěvkovým organizacím a ovládaným společnostem. 

Jedná se například o IT služby, právní a účetní poradenství, telekomunikační služby a další. 

Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města NMNM pověřit prověřením tohoto zjištění 
kontrolní výbor, vedení města analýzou a řešením.                                        

k bodu 8) Návrhy výboru/členů výboru

- 

MUDr. Václav Peňáz
předseda finančního výboru
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